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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:641 Bötestävlingar inom polisen

Sverige har i dag en nationell polis- och trygghetskris. Brottsligheten har blivit 
grövre, och den upplevda otryggheten i samhället har ökat, liksom antalet 
utsatta områden. Polisen är satt under strikt press på grund av resursbrist, för få 
poliser och hög arbetsbelastning på många håll. Därmed måste polisen också 
prioritera det som är viktigast.

Det är därför något förvånande att ta del av uppgifter om att trafikpoliser sedan 
i höstas på en del håll i landet tävlar om att bötfälla så många bilister som 
möjligt. Under namnet ”Månadens bubblare” tävlar och belönas poliser som 
ökar antalet alkoblåskontroller eller bötfäller personer som har kört sex till nio 
kilometer i timmen för fort, alltså de lindrigaste fortkörningarna.

Trafiksäkerhetsarbetet är naturligtvis viktigt för att minska antalet döda och 
skadade på våra vägar, men prioriteringar och tävlingar som dessa inom polisen 
väcker frågor.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

 

Avser ministern att vidta några åtgärder mot bakgrund av uppgifterna om 
tävlingar i utfärdade böter inom polisen? 

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-01-24
Besvaras senast
2018-01-31 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


